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Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Vil ministeren oplyse, hvor mange virksomheder, der har benyttet sig af muligheden for 

at opnå henstand eller tilladelse til afdrag med betaling af bo- og gaveafgiften efter reg-

lerne i boafgiftsloven? 

 

Svar 

Der føres ikke statistik over brug af henstandsordningen. SKAT har dog oplyst, at SKAT 

har bevilliget henstand med betaling af boafgift i én sag fra før 1. juli 2013. Efter 1. juli 

2013, hvor (mindste)renten i forbindelse med henstand blev nedsat fra mindst 6 pct. til 

mindst 3 pct., har SKAT ligeledes modtaget én anmodning om henstand med boafgift. 

Denne anmodning, der er fra april 2016, blev ikke imødekommet med den begrundelse, 

at der i den konkrete sag ikke ansås at være et økonomisk behov for bevilling af henstand.  
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